
 

 

Záznam 

ze schůze Osadního výboru Kuří konané dne 7. 7. 2011 

 

Schůze OV se zabývala následujícími záležitostmi: 

 

1. doprava - kontroly MP v Kuří budou dále urgovány; 

- návrh dopravního značení v Květné ul. (zúžená vozovka, pozor 

  chodci, max. rychlost 30 km/hod.) je k vyjádření na DI Mnichovice; 

- projednání návrhů dalších retardérů – úkol trvá; 

- na celnici Nupaky byl zaslán přípis ohledně přijetí takových opatření, 

  aby kamiony nebloudily do Kuří, např. umístění informačních tabulí  

  na křižovatkách od Říčan a Průhonic; 

 

2. kanalizace Kuříčko 

- zastupitelstvo MŘ odsouhlasilo 22. 6. 2011 investiční záměr  

   výstavby I. etapy (napojení na Říčany až po Solnou stezku) s tím, že 

   bude dofinancována z příspěvků firem Zoeller, Mixstav a hlavně  

   Bohemia Home; 

 

3. kanalizace Kuří –  

                     bude kontaktován starosta Říčan ohledně konkrétních  

                    představ (modelu) MŘ o zajištění výstavby; 

 

4. údržba rybníka –  

                      Mgr. Skočdopole doposud neprovedl změnu statusu rybníka 

                              zároveň jako požární nádrže ve vyhlášce města, bude ho 

                              urgovat p. Chaloupecký 

                                              - JUDr. Kousal kontaktoval firmu zabývající se i odbahňováním 

  rybníků (VRV a. s., Nábřežní 4, Praha 1), která sdělila, že  

  rozbor bahna řeší konkrétně provádějící firma v rámci 

  projektu; 

- dále JUDr. Kousal kontaktoval možné poskytovatele dotací 

  na odbahnění a to: 

- KÚ Středočeského kraje – připadá v úvahu program „FROM“,  

  v  rámci jehož přihlášek vloni byla i položka „úpravy 

  rybníků“; nové přihlášky se budou podávat v říjnu, přičemž  

  před tím komise rady rozhodne o výběru položek pro toto  

  kolo; OV bude situaci monitorovat; 

- min. zemědělství ČR – dotace na odbahňování rybníků jsou 

   poskytovány pouze v rámci programu „Rybářství“ pro  



   produkční chov ryb; 

- min. životního prostředí – existuje program OP Životní  

  prostředí“, oblast podpory 6. 4. – Optimalizace vodního  

  režimu krajiny. Vzhledem ke skutečnosti, že uzávěrka XXVII.  

  výzvy je 15. 6. 2011 a pro žádost o dotaci je nutno zpracovat  

  projektovou dokumentaci (lze hradit z dotace), OV projedná 

  možnost žádosti v rámci XXVIII. výzvy.  

 

5. lávka přes potok –  

p. Fiala objedná materiál (dohodnuto s ing. Krejčovou) a po  

dohodě s p. Dohnalem o termínu zhotovení bude obnova lávky 

realizována (za přislíbené pomoci p. Doškáře a dalších);  

 

6. prodej části parcely č 47/8 v k. ú. Kuří pí Maláškové –  

rada MŘ (dle připraveného materiálu) bude zřejmě dávat do 

zastupitelstva nesouhlasné stanovisko; je nutno řešit upřesnění 

vlastnictví parcel v tomto místě obecně; 

 

7. budova bývalé samoobsluhy –  

ve věci směny bude dále jednáno s odborem správy majetku MÚ; 

 

8. prořez stromů – JUDr. Kousal bude kontaktovat pí. Šebkovou z MÚ ohledně  

                              prořezu dalších stromů v Květné ul. v OV odsouhlasené  

                              ceně 10 000 Kč; 

  

9. pronájem školy – zájemce o pronájem sdělil, že za podmínek nájmu  

                                stanovených městem v nájemní smlouvě na tento již 

                                nereflektuje; 

 

10. plot Pozimos – JUDr. Kousal zaslal na MÚ stanovisko OV s tím, že tento proti  

                           stavbě nemá námitek, plot je již postaven; 

 

11. odvodnění v Roklích – p Roub je v této záležitosti v kontaktu s Ing. Kadlecem; 

 

12. hřiště v Roklích – po záplavách prošlých Roklemi do obce dne 13. a 22. 6. 2011, 

kdy byly Rokle v oblasti potencionálního hřiště zdevastovány 

vodou a bahnem, není tento záměr perspektivní. 

Vybudování volejbalového hřiště bude dále uvažováno na 

parcelách určených k tomuto účelu územním plánem; 

    

13. nepovolená stavba Ing. Marka – ohledně konečného řešení bude kontaktován 

                               vodoprávní úřad a místostarostka pí Egidová; 

 



14. záplavy v Kuří – dne 13. a 22. 6. 2011 při nárazových bouřkách protekla 

 Roklemi voda s bahnem z okolních polí. Úklid obce prováděl 

SDH Kuří, a to až do pozdních nočních hodin, za což jim a všem 

dalším zúčastněným patří velký dík a uznání. Opět prokázali 

svou potřebnost a nezastupitelnou roli v životě obce. 

Jednoznačnou příčinou je chybný osev těchto polí kukuřicí, 

která není schopná akumulovat takovéto srážky. S nájemcem 

polí p. Řezáčem z Nupak bude vyvoláno řízení ohledně přijetí 

jednak momentálních opatření, jednak opatření do budoucna a 

taktéž otázka náhrady škody. Příčinná souvislost mezi chybným 

osevem kukuřicí v dané svahové lokalitě a vznikem záplav 

potvrdil i pamětník p. Vomáčka, kdy v letech 1978 – 1983 při 

obdobným osevem kukuřicí docházelo k obdobným záplavám a 

státnímu statku byl posléze osev kukuřicí zakázán. 

K splachování půdy až na silnici mezi Kuřím a Nupaky docházelo 

vloni při témž osevu. Další obdobnou kritickou oblastí je oblast 

nad Skalní ul. Škodu vzniklou SDH Kuří, představující náklady na 

vyčištění obce (nafta, benzin, úplata členům na akci se 

podílejícím), vyčíslil p. Chlaloupecký. Dále bude doplněna o 

škodu na omítce kapličky a školy. Možnými opatřeními jsou 

např. odvodňovací rýhy po vrstevnici na polích a pročištění 

zaneseného příkopu podél č. p. 20 (Procházkův statek), aby 

voda tudy mohla odtékat do propusti dešťové kanalizace. 

Majitelé polí budou upozorněni, aby neseli nebo nedovolili sít 

nájemcům kukuřici, popř. další širokořádkové plodiny 

s obdobnými efekty na srážkovou vodu. 

 

 

15. SDH Kuří - k zajištění potenciálních dalších zásahů z důvodu výše uvedených 

                   záplav je nutno zakoupit 40 l nafty, 20 l benzinu, košťata, lopaty a 

                   krumpáče. Nákup proplatí p. Fiala. 

  

 

16. Oprava vodovodu v budově bývalé školy – příčinu slabě tekoucí vody zjistí a  

                           opravu provede p. František Dohnal a p. Pavel Dohnal z Kuříčka. 

 

  

 Zapsal JUDr. Kousal 

  předseda OV Kuří  


